



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2024-11-28

Tid: 12:00
Plats: FL52

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON
SKYDDSBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF FRÅN §8 MILJÖ- OCH HÅLLBARHETSGRUPP
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	GABRIELLA HOGMALM
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FARM	MIKAEL ERIKSSON
MEKANISK BILNISSE	OSKAR HJALMARSSON TILL §6 NY INSPEKTOR
REVISOR	NILS BACKLUND, REPRESENTERAR IDAG MILJÖ- HÅLLBARHETSARBETSGRUPP, TILL §9 DROGER PÅ CAMPUS
FNOLLK-ASPAR	ÅKE FALKENSTRÖM, ALFRED MAJHERGER, AXEL STENMARK, PETTER RYDBERG, ELSA EK, RUBEN ARVIDSSON, TILL §12 INCIDENTHANTERING.

- §1 **Mötets öppnande** Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!
- §2 **Val av justerare** Isa Sundén väljs till justerare.
- §3 **Adjungeringar** **Beslut:** Att adjungera in bilnisse Oskar Hjalmarsson, samt Fnollk-aspar: Åke Falkenström, Alfred Majherger, Axel Stenmark, Petter Rydberg, Elsa Ek och Ruben Arvidsson.
- §4 **Runda bordet**
- §4.1 *Kärnstyret* Alexander: KU i måndags där vicerektor och rektor var med, de presenterade framtidsvisionen för Chalmers. De vill möjligen i framtiden göra grundprogrammen på engelska också. Arbetskväll i tisdags där en proposition om definitionen av sektionsmedlem gjordes.
Marcus: Jag har inte gjort något jätteviktigt, pratat med Tord.
Elin E: Mycket att göra, men det är bra med mig.
Elin G: Sjuk och Expfys annars bra.
Elias: Har gjort kassörsaker.
Jakob: Skickat nyhetsbrev. Kikat lite på Matteredmost.
- §4.2 *F6* Gasque igår, det var kul men inte jättemycket folk. Polisen kom och gjorde tillsyn vid typ tjugo i ett.
- §4.3 *FnollK* Aspning i full rulle, håller på med interna intervjuer, fett trötta.

§4.4 SNF

Det är bra med oss, alla arr för LP:n är klara, jobbar för fullt med åsiktsprogrammet. De har även börjat titta på internationella studenter och hur de kan inkluderas.

§4.5 FARM

Arrat mässa, är trötta men nöjda och företag var också nöjda. Intervjuer nästa vecka.

§5 Städ rutin Helikoptern

Oskar som är mekanisk bilniss vill att helikoptern städas på sektionens aktiva städet så att han kan fokusera på sitt jobb. Han tror också att om bilen städas så blir fler motiverade att hålla den ren. Han är också gärna med som mekanisk bilniss och leder städet så att det blir bra städat.

§6 Ny inspektor

Vår inspektor ska byta jobb och i stadgarna står det att vi måste ha en professor på fysik eller MV-institutionen så vi måste titta på en ny. Vi måste också fundera på vad vi vill få ut av inspektorn och hur vi kan utnyttja den till fullo.

§7 Propositioner och motioner

I nuläget är det oklart vad en sektionsmedlem är, så som det står nu tolkas alla som någonsin gått på sektionen som medlemmar. Så det har justerats och förtydligats, för att detta ska gå igenom måste det röstas om på två sektionensmöten och få två tredjedelars majoritet. Det diskuteras om hedersmedlemmar och huruvida de ska få kallelse till sektionensmöten. Just nu är endast valen Åke och kanske Schrödingers katt hedersmedlemmar men Nils ger exempel på att man kan ge fler detta, exempelvis inspektorn som gör väldigt mycket för sektionen. Vi ändrar så att hedersmedlemmar ska få kallelse till sektionensmöten.

Godta propositionen med ändringsyrkande att stryka sista att-satsen.

§8 Miljö- och hållbarhetsgrupp

Miljö och hållbarhetsarbetsgruppen har räknat ut utsläppen sektionen har på ett kvartal. Det är en överslagsräkning men det har lett till följande siffror: kött står för 26%, choklad för 6% och hälften av alla utsläpp är från utländska grönsaker och mejeriprodukter men det står endast för en tredjedel av de grönsaker och mejeriprodukter vi köper in.

De har lite olika ideer på vad man kan göra, den första är att skaffa ett klimatutskott som kan jobba med detta men spontant känns intresset för att sitta i det lågt. Man kan även lägga det på kommittéer att räkna på sina utsläpp men då de redan har mycket jobb är det inte optimalt. Om detta ska fungera måste vi alltså göra det attraktivt att sitta i ett klimatutskott.

Gruppen tycker att det rimligaste nu är att minska sektionens utsläpp så mycket som möjligt, Nils Backlund vill sätta upp en femårsplan som man kan jobba utefter för att nå målen. Exempel vad vi kan göra för att minska utsläpp är: endast vegetariska arr, svenska mejeri och grönsaker. Klimatutskottet kan isåfall kontinuerligt räkna på om vi faktiskt minskar och hur det går med att sänka utsläppen.

Viktor tycker att det känns bra att arbeta med det på långsikt och sänka lite i taget. Elias påpekar att det finns risk att vi tar ett beslut som inte påverkar oss utan studenterna som pluggar här om fem år. Det påpekas att så länge det finns delmål och lite ändras hela tiden så kommer det inte bli så. Nils Backlund påminner om att det är positiva grejer och inget straff som införs. Det kommer bli svårt för arrangerande organ att bara köpa svenska produkter på lokal nivå då det inte alltid finns.

En annan fråga är hur ska vi få folk att efterleva målen utan att ha de som tvång. Nils Backlund tycker det är rimligt att uppmuntra till att ha mindre kött på arren och inte låta arren utgå från kött.

Matansvariga i kommittéer och föreningar är mest påverkade och man kanske kan ha ett möte med dem för att se vad deras input är. Arbetsgruppen har kommit fram till deras mål och sektionen kommer förhoppningsvis kunna ta ett beslut på mötet.

§9 Droger på Campus

Vi har fått mail från KO om att drogandet och droganvändandet på campus har gått upp under de senaste åren och även nu. För att minska detta bör vi se över våra arrangemang och se till att det inte kan drogas där. Lo ger exempel på att inte ha vattenglas. Alexander säger att det inte ska finnas mörka hörn och det är viktigt att de arrangerande rör sig runt och syns i lokalen. Det är svårt att se grejer vid visitering och det handlar mest att göra det svårare att i lokalen. Alexander uppmanar till att även diskuterar detta i kommittéer också. Viktor tycker att det är något som kan tas upp på sektionensmötet så att även gäster blir uppmärksamma.

§10 Äskningar

Vi har fått in två äskningar. Elias har nekat den ena om att köpa pepparkakor till Focus i december för 500 kronor.

§10.1 Go-morgon

De har betalat själva nu i några veckor och det kommer bli dyrt i längden så de har äskat 2000 kronor för resten av läsåret. Senast så bad vi om att det ska vara en summa över en längre tid, vilket detta uppfyller. Mikael och Elias tycker att det är en annan grupp medlemmar än de som brukar vara på sektionens arr och att det är viktigt att vi når ut till dessa. Nils ifrågasätter varför de som kommer inte kan betala för frukosten. Mikael svarar på detta att de inte är intresserade av att hålla i ett arr där folk betalar för frukosten. Styrelsen tycker inte att de ska lägga ut pengar själva och vill därför ändra till 3000 kronor i rörlig summa.

Beslut: Att godkänna äskning på 3000 kronor till Go-morgon för resterande läsår.

§10.2 Subventioner

I samband med frågan om gästerna på Go-morgon ska betala för frukosten på arret så startas en mer generell diskussion om vad som subventioneras på sektionen samt hur mycket. Är det rimligt att gästerna på Go-morgon ska betala tio kronor per frukost eller ses det som för mycket subventionering att de får maten gratis. Då tiden börjar ta slut och vi vill ha mer perspektiv så skickar vi med till kommittéerna att kolla på hur subventioneringen på deras arr ser ut.

§11 Övriga frågor

§11.1 Påminnelser

Nästa fredag lunch så är det workshop för åsiktsprogrammet, hetsa dit medsitande så att vi får många åsikter. Det är också Nils och Nicolas städvecka.

§12 Incidenthantering

Mötet går bakom stängda dörrar.

Beslut: Att stänga av en person läsperioden ut samt nästa läsperiod.

Då tiden tar slut bordläggs en incident till nästa möte.

§13 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:03!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign